

## 集團介紹 About The Group

億嘉國際集團於2004年3月28日創立，在全球設有超過30家子公司，市場佈及50多個國家和地區。經營的領域為：化妝品與營養品的研發生產和銷售、農業生態與生產、電子商務、培訓及高科技產品等。

億嘉國際擁有三大品牌的產品系列：MAIONE護膚品系列、MIRIKEL 營養品系列和MEVIIC日用品系列。所有產品都以不傷害動物為前提，採用純天然植物為原料。億嘉國際擁有集研發、生產、銷售、服務為一體的專業團隊；在美國擁有佔地80000平方英尺的全球研發生產基地；還擁有得天獨厚地理優勢的海南黃花梨種植與生產基地。億嘉國際投資2億美金，在深圳、香港、新加坡和馬來西亞等地購置極具現代化和國際化的豪華辦公場所，竭力為億嘉人提供更全面的服務，支持和幫助更多的人實現夢想。

在悉心經營事業、助人圓夢的同時，億嘉國際始終秉承“行善”的初心，積極回饋社會；相繼在中國大陸、新加坡、香港、台灣、馬來西亞、加拿大、澳大利亞、美國、泰國、印尼、澳門等國家和地區播撒愛心，慈善捐款迄今累計超過1000萬美金！

Founded on March 28, 2004, YiJia currently has over 30 subsidiaries in over 50 countries. Our business spans across skincare, nutritional supplements, agricultural production, e-commerce, coaching techniques and high-tech products.

It was the idea of developing natural products delivering safe and effective results to consumers' beauty and health that has given birth to YiJia. To fulfill this vision, we have set up several professional teams equipped with distinguished scientists and experts for its 80,000-square-foot Research & Development Center and manufacturers in the U.S. They have brought forth YiJia's three branded product lines, MIRIKEL for nutritional wellness, MAIONE for skincare, and MEVIIC for personal care.

We believe in the harmonious coexistence of human and nature. Therefore, we produce products that are plant-based, vegan, and cruelty-free. This belief led us to the discovery of our signature ingredient Dalbergia Odorifera extract for MAIONE products. Now, we own the only Dalbergia Odorifera tree plantation and production base in the world, with about 300,000 trees planted in Sanya, China. We have invested 200 million US dollars in providing our staff and customers with modern and luxury offices in many places around the world including Shenzhen, Hong Kong, Singapore, and Malaysia. This way, they can enjoy better services and experience, while managing their YiJia business that brings together beauty and love as one.

Our products benefit not only our customers but also those in need. Upholding our promise of "charity with love and perseverance," we are committed to charity work and giving back to society. Each year, we donate a portion of the profits we earn from the product sales to charities around the world. Currently, our global charity work has been helping with issues such as children's health and education, poverty alleviation, and immigrant resettlement in various countries.

馬來西亞吉隆坡分公司  
Malaysia Kuala Lumpur Branch Office  
(1057009-U)(AJL No.:932038)  
No. 9 & 10, Jalan Puteri 7/13A, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor D.E. Malaysia.  
Tel: +603 8052 5933

馬來西亞古晉分公司  
Malaysia Kuching Branch Office  
(1057009-U)(AJL No.:932038)  
Level 1, Lot 2, Block B1, Saradise Kuching, 93350 Kuching, Sarawak.  
Tel: +608 245 9265

新加坡分公司  
Singapore Branch Office  
(co reg no 201333285D)  
133 New Bridge Road (Chinatown Point), #25-01/02, Singapore 059413  
Tel: +656 733 1215

# YIJIA

全球服務熱線  
GLOBAL SERVICE HOTLINE 00852 21349755

馬來西亞服務熱線  
MALAYSIA SERVICE HOTLINE 00603 80525933



YJ



Malaysia



Singapore

[www.yijiainternational.com](http://www.yijiainternational.com)

# MAIONE

MAIONE青春密碼精華液  
MAIONE Youth Awakening Serum

## 逆轉時光 宛若新生

Erase Away the Years, Regain Your Youth

珍貴一滴 青春密碼  
柔滑細嫩 淨白透亮  
修護補水 宛若新生

Every precious drop counts for youthfulness  
Smooth and delicate, fair and radiant  
Refreshing and moisturizing  
regain your youthful and glowing skin



極致修護·完美再造

每一滴都有扭轉肌齡的神奇魔力！

Refreshing and moisturizing, regain your youthful and glowing skin

Every precious drop counts for youthfulness, smooth and delicate, fair and radiant!

產品功效

Product Functions



防皺緊緻

**Reduces the appearance of wrinkles and helps skin feel firmer**

為肌膚注入飽滿的水解膠原蛋白，提升修護能力，使肌膚回復柔順平和，由內而外散發緊實魅力。

Hydrolyzed collagen helps to improve skin and skin texture, restore skin elasticity, and tighten pores and facial outline of skin.

潤澤鎖水

**Rehydrates and moisturizes skin**

高親膚性的霍霍巴油，高效水合能力，可調理肌膚水油平衡，維持健康年輕的保水網，細膩呵護肌膚時刻所需。

The skin-friendly Simmondsia Chinensis (Jojoba) Seed Oil with high water absorption capacity, helps to maintain moisture and oil balance, leaving your skin soft, smooth, deeply hydrated and revitalized.

對抗老化

**Anti-aging**

添加穀胱甘肽及乙酰基六肽-8，可強化肌膚的防禦力，全面對抗肌膚老化，讓肌膚重返青春靚麗。

Glutathione and Acetyl Hexapeptide – 8, revitalise aging skin and regain youthfulness.

亮白賦活

**Brightens and nourishes skin**

蘊含茶葉提取物等多重活性成分，可全天候補充肌膚能量、舒緩肌膚、改善暗沉、提升肌膚對環境傷害的抵抗力。

Contains Camellia Sinensis Leaf Extract and numerous active ingredients to replenish skin energy, revive fatigued skin, reduce skin surface dullness and improve skin tone to reveal radiant, youthful skin.

舒緩敏感

**Soothes sensitive skin**

具有極佳護膚的活性成分，有效降低肌膚脆弱度，安撫舒緩肌膚不適感，維持肌膚酸鹼平衡，使肌膚維持健康狀態。

The excellent active ingredients are effective in reducing skin sensitivity, relieving skin redness, irritation and dryness; reduce discomfort and restore skin health.

產品成分

Product Ingredients

MAIONE青春密碼精華液(30ML)

MAIONE Youth Awakening Serum(30ML)

- 水 Water
- 丙二醇 Propanediol
- 辛甘醇 Caprylyl Glycol
- 茶葉提取物 Camellia Sinensis Leaf Extract
- 聚甲基丙烯酸甘油酯（和）丙二醇（和）PVM/MA 共聚物統稱“蘆芭膠” Glycerin / Poly (Acrylic Acid) / Propylene Glycol / PVM/MA Copolymer
- 乙酰基六肽-8 Acetyl Hexapeptide-8
- 霍霍巴油 Simmondsia Chinensis (Jojoba) Seed Oil
- 水解膠原蛋白 Hydrolyzed Collagen
- 穀胱甘肽 Glutathione

使用須知

Usage

- 本品適用於一般肌膚。
- 每日早、晚徹底清潔肌膚後，取一至二滴本品均勻塗抹於臉部及頸部，輕柔按摩至吸收即可，連續使用28天，效果更佳；建議清潔肌膚後先搭配使用MAIONE青春定格原液再使用MAIONE青春密碼精華液，可密集潤澤賦活肌膚，重現青春彈力。
- 本品不得和含鉛、汞、激素的化妝品同時使用。
- Suitable skin type: This product is suitable for all skin types.
- Usage: Thoroughly cleanse skin, evenly apply one to two drops to face and neck and softly massage into skin. Use twice daily. For best results use for 28 consecutive days. Results will be more ideal if used with MAIONE Youth Original Essence. (MAIONE Youth Original Essence should be used after cleansing skin followed by MAIONE Youth Awakening Serum).
- This product cannot be used simultaneously with cosmetics containing lead, mercury and/or hormones.